
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 10/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 313/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Απόρριψη αιτήματος του πολιτιστικού 
συλλόγου «Κοινότητα Νέων Μέσης» για 
οικονομική ενίσχυση. 

 
       Σήμερα 3 Μαϊου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 29-4-2004 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Κ. Πουλασουχίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης   Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Απόντες Δημαρχιακοί 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Πάρεδροι 
8. Ε. Γουναράς   -------- 
9. Ι. Ακριβόπουλος   Π. Πιτούλιας 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Γ. Μανακούλης 
11. Θ.  Σιδηρόπουλος    
12. Γ. Τροχόπουλος    
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 
14. Μ. Σακαλής   305/2004 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. 

Γεωργιάδης, Γ. Ορφανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 306/2004 
απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Γ. 
Ορφανίδης. 
3) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 311/2004 
απόφασης προσήλθε ο κ. Ν. Κεχαγιόγλου. 

15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 313/2004 

απόφασης αποχώρησε ο δημ. πάρεδρος κ. Κ. 
Μιχαηλίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 325/2004 
απόφασης προσήλθε ο κ. Ι. Καλαϊτζίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 328/2004 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
7) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 339/2004 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Η. 
Σοφιανίδης. 

22. Μ. Γαβρίδης 
23. Δ. Δάσκαλος 
24. Α. Δελαβερίδης 
25. Γ. Μιχαηλίδης 
26. Σ. Μηλιόπουλος 
27. Α. Παπαστεργίου 
28. Α. Τσιάρας 
29. Η. Σοφιανίδης 
30. Γ. Ορφανίδης 

   
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 17° θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου το από 1-4-2004 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, που έχει ως 
εξής: 

Με την από 4133/31-3-2004 αίτηση του, ο Πολιτιστικός Σύλλογος "ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ 
ΝΕΩΝ ΜΕΣΗΣ" , μας ενημερώνει ότι συστάθηκε το 1982 και επαναλειτουργεί φέτος, 
μετά από δέκα χρόνια και ζητά από το Δήμο Βέροιας να συμπεριληφθεί στην τακτική 
επιχορήγηση των Αθλητικών -Πολιτιστικών -Μορφωτικών Συλλόγων, για το έτος 2004. 

Με τις διατάξεις της παρ.3 του άρθρου 262 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) που 
αναφέρει ότι« Με απόφαση του Δημοτικού ή Κοινοτικού Συμβουλίου είναι δυνατή η παροχή 
χρηματικών επιχορηγήσεων σε αθλητικούς και πολιτιστικούς συλλόγους, που έχουν την 
έδρα τους στο Δήμο ή την Κοινότητα. Η απόφαση λαμβάνεται εφ' όσον η οικονομική 
κατάσταση του Δήμου ή της Κοινότητας το επιτρέπει και έχει εγγραφεί πίστωση στο 
προϋπολογισμό για το σκοπό αυτό, που σε καμία περίπτωση δεν μπορεί να υπερβαίνει το ένα 
εκατοστό των τακτικών εσόδων». 

Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος    έτους και στο Κ.Α. 212.5 
«Προαιρετικές επιχορηγήσεις σε Αθλητικούς Οργανισμούς και Σωματεία» υπάρχει 
γραμμένη σχετική πίστωση ύψους    €     115.000,00,  με σημερινό υπόλοιπο    € 
40.000,00. 

Ύστερα   από  τα  παραπάνω   παρακαλείται  το   Δημοτικό   Συμβούλιο  να 
αποφασίσει για την έγκριση ή μη της οικονομικής ενίσχυσης του   Πολιτιστικού 
Συλλόγου " ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΝΕΩΝ ΜΕΣΗΣ" και να ψηφίσει τις σχετικές πιστώσεις σε 
βάρος του ανωτέρω Κ.Α. του προϋπολογισμού του Δήμου τρέχοντος έτους. 

Επίσης έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 7-4-2004 εισήγηση της 
επιτροπής Αθλητισμού και Νεολαίας του Δ.Σ., με την οποία αυτή εισηγείται κατά 
πλειοψηφία την απόρριψη του αιτήματος του πολιτιστικού συλλόγου «Κοινότητα Νέων 
Μέσης» επειδή ο παραπάνω σύλλογος δεν έχει παρουσιάσει μέχρι σήμερα 
δραστηριότητες. Η όποια χρηματοδότηση του θα γίνει στο μέλλον με την προϋπόθεση να 
παρουσιάσουν τις δραστηριότητες τους. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Υπάρχει κατά πλειοψηφία απόφαση της επιτροπής Αθλητισμού για 

απόρριψη του αιτήματος, μειοψήφησαν οι κ.κ. Μηλιόπουλος και Ντόβας προτείνοντας 
να δοθούν 1.000,00 ευρώ ως κίνητρο στο ξεκίνημα της επαναλειτουργίας του συλλόγου. 
Ορίστε τοποθετήσεις. 

Μηλιόπουλος: Δεν είναι ο μοναδικός νεοϊδρυθέν σύλλογος που με αίτηση του 
ζήτησε οικονομική ενίσχυση, θεωρώ ότι τουλάχιστον είναι άστοχο και άτοπο να 
εξαιρέσουμε έναν τέτοιο σύλλογο, ειδικά όταν και το ποσό δεν είναι μεγάλο, για να κάνει 
μία αρχή και όταν ειδικά σε όλους τους συλλόγους δώσαμε οικονομική βοήθεια. 
Πρόκειται για ένα σύλλογο που νομίζω ότι είναι και ο μοναδικός που υπάρχει στο Δ.Δ. 
Μέσης και θεωρώ ότι πρέπει κι αυτός να πάρει τακτική οικονομική ενίσχυση. 

Μιχαηλίδης: Εκτιμώ ότι στο ξεκίνημα της δραστηριότητας κάποιου σωματείου 
νεολαιίστικου χαρακτήρα, που συστάθηκε το 1982 και δεν ξέρω για ποιους λόγους 
έπαψε η λειτουργία του, θα πρέπει να υπάρξει η βοήθεια του Δήμου διότι κάτι καινούργιο 
έχουν να δώσουν κι αυτοί στον τόπο τους και στον Δήμο μας. Πιστεύω ακριβώς επειδή στη 
Μέση δεν δραστηριοποιείται κι άλλος σύλλογος, πλην του Αθλητικού Συλλόγου που δεν 
ξέρω με τι ποσόν επιχορηγήθηκε, πρέπει να σκύψουμε πάνω σ' αυτά τα παιδιά, να τα 
βοηθήσουμε και το ποσόν των 1.000 ευρώ, 



που   είναι   και   μικρό   ποσό,   να   είναι   το   εφαλτήριο   για   ένα   ξεκίνημα 
επαναδραστηριοποίησης αυτού του συλλόγου. 

Κουρουζίδης: Αυτό το θέμα είναι από τα παράξενα που συμβαίνουν σ' αυτή την 
αίθουσα. Πραγματικά το λέει κιόλας δηλ. «Κοινότητα Νέων Μέσης» και δεν 
καταλαβαίνω γιατί η Επιτροπή είπε όχι. Νέοι άνθρωποι θα δραστηριοποιηθούν και το 
λιγότερο που θα μπορούσαμε να κάνουμε ήταν να τους ενισχύσουμε. Δεν 
καταλαβαίνω τη λογική που επικρατεί σ' αυτή την Επιτροπή, θα πω ναι και είναι από τις 
λίγες φορές που το λέω με την ψυχή μου γιατί τελικά ποιοι ασχολούνται; Οι 
παλαιότεροι. Ποιοι δεν ασχολούνται; Οι νέοι. Σ' αυτούς λοιπόν τους νέους που 
θέλουν ν' ασχοληθούν, πρέπει να πούμε ναι. 

Δήμαρχος: Προκειμένου να επιχορηγήσουμε τους συλλόγους λαμβάνουμε 
υπόψη τη δράση που είχαν μέχρι τώρα και τον προγραμματισμό τους για το μέλλον. Αυτός 
ο σύλλογος, που ξεφύτρωσε τώρα, ούτε δράση έχει ούτε προγραμματισμό για το μέλλον. Ας 
λειτουργήσει πρώτα, γιατί μπορεί να μετανιώσουν και σε κανένα μήνα να τον διαλύσουν και 
πάλι τον Σύλλογο, ας τους δούμε ποιοι είναι, τι δραστηριότητες έχουν, ας καταλάβουν κι 
αυτοί ότι ο Δήμος δεν είναι φιλανθρωπικό ίδρυμα να μοιράζει χρήματα, γιατί θα 
φτάσουμε στο τέλος να μην έχουμε χρήματα για να μοιράσουμε εκεί που πρέπει. 
Καλό είναι να τα ωραιοποιούμε όλα τα πράγματα, μπράβο τους που είναι νέοι και 
θέλουν να κάνουν πολιτιστικό σύλλογο αλλά να τους δούμε πρώτα, να έχουν δράση και μετά 
εδώ είμαστε, θα τους δώσουμε χρήματα. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Μιχαηλίδης: Εκτιμώ κ. Δήμαρχε ότι είναι υπερβολικό αυτό που λέτε ότι κάθε 

πολυκατοικία θα έχει κι έναν πολιτιστικό σύλλογο. Εδώ πρόκειται για κάποιους νέους 
ανθρώπους και συμφωνώ ότι δεν γνωρίζουμε τη δράση τους, όμως πώς θα 
αποκτήσουν δράση αν δεν έχουν μία βάση οικονομική για να ξεκινήσουν; Εδώ 
επιχορηγούμε συλλόγους, που όπως έχουμε παραδεχτεί όλοι μας, είναι σύλλογοι « 
σφραγίδες» και ας δούμε και ποια είναι η δράση των παλαιμάχων χωρίς να έχω 
τίποτα με τους παλαίμαχους. Εδώ είναι νέοι άνθρωποι που ζητάνε μία βοήθεια για ένα 
ξεκίνημα. Γιατί να είμαστε εμείς αυτοί που θα τους φράξουμε το δρόμο; 

Κουρουζίδης: Δεν είμαστε εδώ για να συμφωνεί ο καθένας μας με τις απόψεις του 
άλλου αλλά για να προσπαθήσουμε να χαράξουμε πολιτική στο Δήμο και στα θέματα 
που τον απασχολούν. Όταν οι απόψεις μας διαφέρουν στην πολιτική, έχει καλώς, όμως 
πραγματικά δεν με πείσατε στη συγκεκριμένη περίπτωση μ' αυτό που είπατε ότι δηλ. να 
τους δούμε και μετά να τους ενισχύσουμε, διότι ο συγκεκριμένος σύλλογος ξεκινάει τώρα 
και το ποσό που ζήτησαν δεν είναι αυτό που θα κλονίσει το υπόλοιπο του ταμείου. Στο 
κάτω κάτω οι περισσότεροι σύλλογοι που τους ενισχύουμε παίρνουν κάθε χρόνο 
χρήματα και κάποτε είχα πει να δούμε αν αυτές οι ενισχύσεις που δίνουμε στους 
συλλόγους έχουν κι αντίκρισμα. Δίνουμε 30-40-50 εκατ. δρχ., τα μοιράζουμε με 500 - 
300 - 100 χιλιάδες, δεν ενισχύονται πραγματικά, αποτέλεσμα δεν έχει η επιχορήγηση γιατί 
είναι μεγάλη η διάσπαση αφού είναι πολλοί οι σύλλογοι κι εφόσον συνεχίζουμε να 
ενισχύουμε όλους τους συλλόγους μ' αυτή την πολιτική δεν πρέπει να εξαιρεθεί κι ο 
συγκεκριμένος σύλλογος που είναι στα πρώτα του βήματα. 

Δήμαρχος: Ο πολιτισμός και ο αθλητισμός έχουν μέσα τους την έννοια του 
εθελοντισμού, της προσφοράς, πρώτα προσφέρουμε και μετά ζητάμε. Εύκολα μπορώ κι εγώ 
να κάνω πολιτισμό και αθλητισμό αν μου δώσει ένα δισεκατομμύριο ο Κόκκαλης ή ο 
Βαρδινογιάννης και θα ανεβάσω την Βέροια στην Α' εθνική. Πρώτα λοιπόν θα 
προσφέρουν οι νεαροί φίλοι μας, όποιοι κι αν είναι αυτοί της Μέσης, του Ταγαροχωρίου, 
της Βέροιας και μετά θα έρθουν στο Δήμο για να πάρουν χρήματα. Πρώτα λοιπόν θα 
προσφέρουν. Και δεν είναι ανάγκη να συμφωνούμε και σ' αυτό το 



θέμα και δεν συμφωνούμε. Ετσι εγώ αντιλαμβάνομαι τον πολιτισμό και τον 
αθλητισμό και πρέπει κάποτε σε όλους τους συλλόγους να πούμε τη δυνατότητα του Δήμου 
και από εδώ και πέρα πρέπει να προσφέρουν αυτοί όπως και οι μεμονωμένοι συμπολίτες 
της κάθε Συνοικίας. Καταντήσαμε ο Δήμος να συντηρεί όλους τους συλλόγους της 
πόλης έμμεσα και άμεσα, είτε νοικιάζοντας τα κτίρια, είτε πληρώνοντας τα ρεύματα, 
είτε αγοράζοντας έπιπλα, είτε χρηματοδοτώντας εκδηλώσεις. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Μιχαηλίδης: Καταρχήν δεν μπορούμε να γνωρίζουμε αυτοί οι νέοι άνθρωποι πόσο 

πρόσφεραν από το υστέρημα τους σ' αυτόν τον σύλλογο και δεν πρέπει να είμαστε 
απόλυτοι, θα σας θυμίσω ότι πέρυσι, όταν δίναμε τις επιχορηγήσεις στους αθλητικούς 
συλλόγους, στο ακροατήριο ήταν σύλλογοι που ξεφύτρωσαν ξαφνικά, μίλησαν και 
ζήτησαν χρήματα και μάλιστα δεν ήταν από τον Δήμο μας και απλόχερα τους δώσαμε. 

Κουρουζίδης: Πραγματικά κ. Δήμαρχε αυτό το θέμα κακώς το συζητάμε. Αλλά 
εγώ ζήτησα να τριτολογήσω για το πολιτικό θέμα που δεν έχουμε λύσει σαν Δήμος. Τη 
λογική μας και τη θέση μας, τον τρόπο που εμείς ενισχύουμε τους Συλλόγους δεν τα 
έχουμε ξεκαθαρίσει και γι' αυτό το λόγο έχουμε πρόβλημα και περισσότερο έχετε εσείς 
που καθημερινά σας επισκέπτονται και ίσως διαμαρτύρονται ότι άλλα τους είπατε και άλλα 
κάνετε. Δεν θέλω να κάνω αντιπολίτευση με την κακή έννοια αλλά πρέπει να καθίσουμε να 
το δούμε όλοι μαζί και να λυθεί δια παντός. 

Δήμαρχος: Δεν χρειάζεται να κάνω τριτολογία. Επιμένω στην πρόταση μου, η 
πολιτική που ακολουθούμε εμείς κ. Κουρουζίδη είναι ξεκάθαρη, δηλ. να επιχορηγούμε με 
βάση τη δράση που είχαν μέχρι τώρα οι σύλλογοι και τον προγραμματισμό των 
εκδηλώσεων που κάνουν. Οι φίλοι μας της Μέσης δεν έχουν μέχρι τώρα δράση, ας 
κάνουν προγραμματισμό κι εμείς εδώ είμαστε, αλλά πρώτα πρέπει να μάθουν να 
προσφέρουν. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Σ. Μηλιόπουλου όπως 
υποστηρίχθηκε από τους κ.κ. Γ. Μιχαηλίδη και Ι. Κουρουζίδη; 

Υπέρ της προτάσεως αυτής ψήφισαν 10 σύμβουλοι: 
Χ.-.Ντόβας, Χ. Ουσουλτζόγλου - Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Μ. Γαβρίδης, Δ. 
Δάσκαλος, Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Α. 
Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της Επιτροπής Αθλητισμού, όπως 
υποστηρίχθηκε από τον κ. Δήμαρχο; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. 
Δημούλα - Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου - Καραχατζή, θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα - Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, 
Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Μ. Γαβρίδης. 

Αευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Γ. Ορφανίδης. 
Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 1-4-2004 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την από 31-3-2004 αίτηση του πολιτιστικού συλλόγου «Κοινότητα Νέων Μέσης». 
3.- Την από 7-4-2004 εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού και Νεολαίας του Δ.Σ. 
4.- Τις προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 262 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 



Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 

Απορρίπτει το από 31-3-2004 αίτημα του Πολιτιστικού Συλλόγου 
«Κοινότητα Νέων Μέσης» για οικονομική ενίσχυση διότι δεν έχει παρουσιάσει τη 
μέχρι σήμερα δραστηριότητα του ούτε και τον προγραμματισμό των μελλοντικών 
δραστηριοτήτων του. Τυχόν οικονομική ενίσχυση του παραπάνω συλλόγου θα γίνει 
στο μέλλον εφόσον παρουσιάσει δραστηριότητες που συμβάλλουν στην πολιτιστική 
ανάπτυξη του Δήμου. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  313/ 2004 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Τσιάρας 
 Γ. Τροχόπουλος Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Γ. Ορφανίδης 
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Π. Ποταμόπουλος   
 Κ. Μιχαηλίδης   
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  26-7-2004 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


